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Abstract (en)
A high-pressure discharge lamp with a metal-halogenide filling is optimised for optical applications in that the discharge vessel (2), as a single
bulb, has two mutually opposite lamp stems (5), which are designed as pinch seals for foils (8), the length of the lamp stems (5) corresponding
approximately to the length of the discharge vessel (2). The foil (8) extends over the greatest part of the length of the lamp stem (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Hochdruckentladungslampe mit Metallhalogenidfüllung wird für optische Anwendungen dadurch optimiert, daß das Entladungsgefäß (2) als
einziger Kolben zwei einander gegenüberliegende Lampenschäfte (5) aufweist, die als Quetschdichtungen für Folien (8) ausgebildet sind, wobei die
Länge der Lampenschäfte (5) in etwa der Länge des Entladungsgefäßes (2) entspricht. Die Folie (8) erstreckt sich über den größten Teil der Länge
des Lampenschafts (5).
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